
Referat 

Skolebestyrelsesmøde 10/8 2022 

Deltagere 

Lars Peter Nielsen (afbud), Louise Damgård Hansen, Mette Duus, Steven Esp Nielsen, Mike Christensen, 

Christa Horsbøl Rasmussen, Henning Møller Christensen, Rikke Møller (suppleant), Anders Seidling 

(suppleant), Annemette Rosén, Ole Valdau, Tina Lauridsen, Lotte Jensen (afbud) 

 

Ad 1) 

Godkendt. 

Ad 2) 

Lars Peter Nielsen er formand, Mike Christensen er næstformand. 

Ad 3) 

Mødetid er fremadrettet onsdag 18-20. Annemette laver møderække med de 10 årlige møder: 

10.august (afholdt) 

13.september (tirsdag, da LP ikke kunne den 7. og 14.september (travl mand      ) 

12.oktober (dialogmøde med UBU og Lejre Kommunes skoler) 

16.november 

14.december (inkl. Julefrokost) 

18.januar  

15.februar 

15.marts 

12.april 

10.maj 

14.juni 

 

Ad 4) 

Faste punkter gennemgået, ingen kommentarer. Årshjul tages op igen på et senere møde. Håndbog for 

skolebestyrelsesarbejde er uddelt, den er også tilgængelig på nettet; https://www.skole-

foraeldre.dk/sektion/online-opslagsbog. Bestyrelsen skal senere drøfte skolens principper som findes på 

skolens hjemmeside under fanen forældre; https://krhskole.aula.dk/ 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/online-opslagsbog
https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/online-opslagsbog
https://krhskole.aula.dk/


Ad 5) 

Annemette har orienteret. Skolebestyrelsen ønsker at deltage i et kommunalt kursus hvis et sådant 

udbydes. 

 

 

Ad 6) 

Elevrådet har endnu ikke holdt første møde, derfor deltager elever ikke ved dette møde. Annemette 

orienterede om årets arbejde i elevrådet, gallafesten er årets højdepunkt. Skolebestyrelsen har et stort 

ønske om at eleverne deltager på de fremtidige møder. 

Ad 7) 

Skolens økonomi balancerer, dette er i overensstemmelse med kommunens ønsker for drift af skolen. Kort 

orientering om den politiske planlagte ændring af økonomien omkring elever i specialtilbud, den endelige 

model kendes endnu ikke. Orientering om det nye initiativ med fokus på overgangen fra børnehave til 

skole. Spørgsmål fra bestyrelsen angående de stigende gaspriser, opvarmning er ikke en del af skolens drifts 

budget. 

Ad 8) 

Sfo og Klub er kommet i gang efter ferien med god energi, særligt nydes det at alle tidligere restriktioner 

ifht corona nu er væk. 

Lærerne er også kommet godt i gang, god energi og mange nye relationer mellem lærere og elever. 

Kort orientering om fravær. 

Ad 9) 

Orientering om det opstartede forsøg med mobilfri skole. Beskeden er muligvis ikke nået ud til alle 

forældre, Annemette følger op på dette. 

Orientering omkring ledelsens arbejde og rekruttering af ny Viceskoleleder. Der er lagt tidsplan så ny leder 

kan starte 1/11. 

Kort snak om datasikkerhed på skolen, dette punkt tages op igen på et senere møde. 

Annemette har uddelt skolens handleplan, alle kan orientere sig i den inden næste møde. 

 

Ad 10)      

• Skolens handleplan og skolebestyrelsen som ”den kritiske ven” (13.september). 

• Mobilfri skole – en del af skolens ordensregler (13.september). 

• Opfølgning på mødet omkring Datasikkerhed (13.september) 

• Målebarometer kommunikation ved forældremøderne (13.september). 

• Trafiksikkerhed v. Lars Peter 

• Ny evalueringskultur i folkeskolen 

• Spørgsmål i forhold til SB arbejdet/dato for kursus (13.september) 



 

 

 

For referat: Tina Lauridsen 

 


